
PROTOKOLL NR 17

vid sammanträde den 8/9 1981
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf.,
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Harry Holmberg, Sture Danielsson, 
Hans Hellquist, Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, Bengt Broberg; 
från kansliet: Ove Lindberg.

Förhindrade: Suzanne Dettner-Mathiasson , 
Gustaf Douglas, Åke Sand och Einar 
Wikberg.

§ 171 Omorganisationsdiskussion:

Ordföranden inledde en debatt om redan tidigare gjorda 
överläggningar om behovet av en omorganisationsförändring inom hela 
föreningen. I detta planerande ingick en ny kanslifunktion med verk
samheten förlagd till Stadionlokalerna. Reine Gustafsson och Sture 
Danielsson var som bäst i gång med denna uppgift och räknade med att 
ha sitt betänkande klart till den 25/9 1981. "Kassorna måste sam
ordnas, om vi någonsin skall få stadga inom föreningen" var redan 
nu en synpunkt, som det arbetades med. Bengt Broberg menade att 
ishockeyn har behov av sina kanslilokalerna i Johanneshovsområdet 
inte minst för ungdomsverksamheten.

Sedan samtliga vid sammanträdesbordet framfört sina 
synpunkter kring saväl kanslifunktionerna som hur styrelser skall 
väljas och formas inom sektioner, valberedning, ÖS etc. gjorde 
Rudolf Walldén denna sammanfattning:

Det mesta talar för att alternativ 3 (se protokoll 
nr 16) bör vara vägledande med kansli förlagt till Stadion. En val
procedur gällande såväl ÖS som sektioner, framför allt fotboll och 
ishockey, skall koncentreras till föreningens årsmöte anpassad 
efter Djurgårdens speciella förhållanden. Frågan om t.ex. ÖS skall 
vara representerad i valberedningar måste prövas noga.

§ 172 Preliminärt bokslut :

Föredrogs preliminärt bokslut pr den 30/6 1981 med in
täkter på 1.694.0 milj. och kostnader 758.000 kronor. (Bilägges 
dagens protokoll). Från ishockey väntas bokslut till kommande ÖS-
sammanträde. Fråga om om reducering av ÖS:s uttag av 25% på sek
tionernas kommunala bidrag skall prövas inför Förtroenderådsmötet.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén ) (Karl Liliequist)



§ 192 Bingo- och lotteriärenden

Beslöts att till Länsstyrelsen inlämna ansökan 
om bingospel i föreningens lokaler i Skärholmen. 
Ansökt spelbelopp för år 1982 - 4,500,000:-. 
Till lotteriföreståndare utsågs Lennart Öberg. 
Beslöts dessutom avge en skrivelse med begäran 
om ökad tilldelning i andra spellokaler p.g.a. 
minskat netto från de nuvarande tillstånden»


